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P r o t o k ó ł  nr LXV/2023                                  

z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku, 

która odbyła się w dniu 26 października 2023 r.  

w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 11:00 

 

1. Otwarcie obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kłodzku Pani Elżbieta 

Żytyńska mówiąc: „Otwieram obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  
 

Zgodnie z art. 20 ust.1 pkt 1b obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty.  
 

2. Stwierdzenie ważności sesji. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska stwierdziła, iż w sesji uczestniczy                   

20 radnych w związku z tym wszystkie podejmowane decyzje będą prawomocne. 

(Nieobecna: radna p. A. Łosiewicz) 
 

Lista obecności radnych na sesji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Imienny wykaz głosowań radnych podczas sesji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

3. Wybór sekretarza sesji. 

Na sekretarza sesji Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska zaproponowała 

radnego Pana Piotra Bryłę. Pan radny wyraził zgodę. Innych kandydatur nie 

zgłoszono.  
 

Poddano pod głosowanie kandydaturę Pana Piotra Bryły. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Radny Pan Piotr Bryła został powołany na sekretarza obrad. 

Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Michał Piszko zawnioskował o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 611 w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie przez Gminę Miejską Kłodzko wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą 

Sim SUDETY Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez ustanowienie 

nowych udziałów.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Adam Kwas  

zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na druku nr 609 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kłodzka oraz projektu uchwały na 

druku nr 612 w sprawie przekazania petycji według właściwości.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Elżbieta Żytyńska 

poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad niżej wymienionych 

projektów uchwał: 
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• Projekt uchwały na druku nr 611 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

przez Gminę Miejską Kłodzko wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą SIM 

SUDETY Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez ustanowienie 

nowych udziałów. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Projekt uchwały na druku nr 611 został wprowadzony do porządku obrad. 
 

• Projekt uchwały na druku nr 609 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 

Miasta Kłodzka. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Projekt uchwały na druku nr 609 został wprowadzony do porządku obrad. 
 

• Projekt uchwały na druku nr 612 w sprawie przekazania petycji według 

właściwości. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Projekt uchwały na druku nr 612 został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

2. Stwierdzenie ważności sesji. 

3. Wybór sekretarza sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z pracy między sesjami. 

6. Ocena przygotowania służb komunalnych do okresu zimy. 

7. Ocena przygotowania Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jednostek współpracujących 

w zakresie zabezpieczenia socjalnego podopiecznych w okresie zimy.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”,                  

druk nr 595. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”,                       

druk nr 596. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”, druk nr 

597. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Kłodzka”, druk nr 598. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kłodzko na lata 2023-2033, druk nr 603. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2023 

rok, druk nr 604. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do spółki „Zakład 

Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Kłodzko” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Kłodzku z przeznaczeniem na pokrycie straty spółki za rok 2022, 

druk nr 605.   

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miejską Kłodzko 

wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą SIM SUDETY Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością poprzez ustanowienie nowych udziałów, druk nr 611. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXIII/572/2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe 
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warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 

i godziny doraźnych zastępstw oraz innych składników wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kłodzko, druk nr 610. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu Założeń do Planu Zaopatrzenia w Ciepło, 

Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe dla Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2023-2038”, 

druk nr 602. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 606. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 607. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 608. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Kłodzka,                     

druk nr 609. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości, druk nr 612. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia procedury nadawania nazw ulicom, placom 

i parkom, i innym obiektom położonym na terenie miasta Kłodzka, druk nr 599. 

24. Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się 

bez dalszego biegu, druk nr 594. 

b) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej, której zadaniem jest 

przeprowadzenie wyboru ławników do sądu powszechnego na kadencję 2024-2027, 

druk nr 600. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027, druk 

nr 601.  

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wnioski i oświadczenia radnych. 

27. Sprawy różne. 

28. Zakończenie sesji. 
 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXIV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku.  

Uwag do protokołu nie zgłoszono.  

Protokół nr LXIV został przyjęty. 
 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kłodzka z pracy między sesjami. 

(Zał. nr 3) 

Uwag i zapytań do sprawozdania nie stwierdzono. 

6. Ocena przygotowania służb komunalnych do okresu zimy. 

Materiał został przedłożony radnym i był omawiany na Komisji Budżetu, Finansów 

i Polityki Gospodarczej, Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego oraz Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego.  

Uwag i zapytań do przedłożonego materiału nie zgłoszono. 

7. Ocena przygotowania Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jednostek 

współpracujących w zakresie zabezpieczenia socjalnego podopiecznych 

w okresie zimy. (Zał. nr 5) 
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Materiał został przedłożony radnym i był omawiany na Komisji Budżetu, Finansów 

i Polityki Gospodarczej, Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki oraz 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego.  

Uwag i zapytań do przedłożonego materiału nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Dziękuję za przygotowanie 

materiałów zarówno w zakresie przygotowania służb komunalnych jak również                          

w zakresie przygotowania Ośrodka Pomocy Społecznej oraz jednostek 

współpracujących w zakresie zabezpieczenia socjalnego podopiecznych w okresie 

zimy. Mam nadzieję, że ta zima nie będzie na tyle sroga, żeby cokolwiek zaburzyła                

w tych planach, które zostały zawarte w przygotowanych materiałach, a jeśli nie, to 

myślę, że jesteśmy świetnie do tego przygotowani. Życzę, aby wszystko poszło 

zgodnie z planem.    

Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu porządku obrad w którym  

będą podejmowane uchwały w sprawie nadania tytułów Honorowy Obywatel Miasta 

Kłodzka oraz Zasłużony dla Miasta Kłodzka. Przewodnicząca Rady poinformowała, że 

wnioski o nadanie ww. tytułów były w miesiącu wrześniu pozytywnie zaopiniowane 

przez komisje merytoryczne Rady Miejskiej w Kłodzku.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Kłodzka”, druk nr 595. (Zał. nr 6) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. Tytuł Honorowego Obywatela Miasta 

Kłodzka nadaje się Pani Gabrieli Moskale.  
 

Głos zabrał radny Pan Damian Ślak: Tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała, 

wszystkie wnioski zostały pozytywnie zaopiniowane. Z tego miejsca chciałem 

podziękować m.in. Panu Januszowi Skrobotowi, który naściskał bardzo, żeby się udało 

podjąć uchwałę zwłaszcza dla sióstr Muskała, ponieważ będzie w listopadzie okazja, 

aby wręczyć tytuły osobiście obu Paniom, przy okazji wystawianych spektakli 

teatralnych w Kłodzku. 
 

Więcej uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”, druk nr 595. 
 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/592/2023. (Zał. nr 7) 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Szanowni Państwo, jednogłośnie 

przyznaliśmy tytuł Honorowego Obywatel Miasta Kłodzka osobie bardzo zacnej.                   

W uzasadnieniu do uchwały w mikroskali przedstawiono dokonania młodej, wspaniałej 

osoby, która jest chlubą naszego miasta. Cieszę się, że razem z Państwem mogliśmy 

dzisiaj uhonorować tak zacnym tytułem tą wspaniała kobietę. To wielki zaszczyt dla 

nas, że mogliśmy tego dokonać. Gratulujemy Pani Gabrieli Muskale tego tytułu.   
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9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Kłodzka”, druk nr 596. (Zał. nr 8) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Tytuł Honorowego Obywatela Miasta 

Kłodzka nadaje się Pani Monice Moskale, osobie niesamowicie zasłużonej 

w dziedzinie kultury. Mają Państwo w uzasadnieniu kwintesencję tego czego Pani 

Monika Muskała dokonała. Oczywiście bardzo syntetycznie wszystko opisane, tego 

jest o wiele więcej, dlatego wcale nie dziwi ten moment, że chcemy uhonorować 

również tą Panią zacnym tytułem.  
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”, druk nr 596. 

Głosowanie: za – 20, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/593/2023. (Zał. nr 9) 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta 

Kłodzka”, druk nr 597. (Zał. nr 10) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Tytuł Honorowego Obywatela Miasta 

Kłodzka nadajemy Panu Ryszardowi Bilanowi. W uzasadnieniu widzą Państwo całość 

dokonać Pana Ryszarda Bilana.  
 

Na sesję przybyła radna Pani Aneta Łosiewicz. Na sali obrad obecnych 21 radnych.  
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Kłodzka”, druk nr 597. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/594/2023. (Zał. nr 11) 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Jednogłośnie Pan Ryszard Bilan 

otrzymuje tytuł Honorowego Obywatela Miasta Kłodzka. Ogromna radość, wielkie 

gratulacje i cieszymy się niezmiernie, że to się stało i za naszej kadencji mogliśmy ten 

tytuł nadać.      
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta 

Kłodzka”, druk nr 598. (Zał. nr 12) 

Projekt uchwała został przedłożony radnym.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Tytuł Zasłużony dla Miasta Kłodzka 

nadajemy Panu Marianowi Półtoranosowi. Postać tak barwna, nie sadzę, aby ktoś 

z Państwa nie pamiętał, nie znał, nie pamiętał dokonań. Myślę, że to jest absolutnie 

niemożliwe. Wspaniałym człowiek i nic dziwnego, że ten tytuł i jego nadanie. 
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Uzasadnienie mówi samo za siebie, skrawek najważniejszych dokonań Pana Mariana 

Półtoranosa. Wspaniałego, barwnego człowieka, zasłużonego dla kultury. 
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Miasta Kłodzka”, druk nr 598. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/595/2023. (Zał. nr 13) 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2023-2033, druk nr 603. (Zał. nr 14) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 603 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko 

na lata 2023-2033, druk nr 603. 
 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/596/2023. (Zał. nr 15) 
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej 

Kłodzko na 2023 rok, druk nr 604. (Zał. nr 16) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 604 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2023 rok, 

druk nr 604.   

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się - 2. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/597/2023. (Zał. nr 17) 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do 

spółki „Zakład Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej 

Kłodzko” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Kłodzku 

z przeznaczeniem na pokrycie straty spółki za rok 2022, druk nr 605. 

(Zał. nr 18)  

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 605 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie dopłaty do spółki „Zakład 

Administracji Mieszkaniami Gminnymi Gminy Miejskiej Kłodzko” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Kłodzku z przeznaczeniem na pokrycie straty spółki za rok 

2022, druk nr 605. 

Głosowanie: za – 19, przeciw – 2, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/598/2023. (Zał. nr 19) 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę 

Miejską Kłodzko wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą SIM SUDETY 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością poprzez ustanowienie nowych 

udziałów, druk nr 611. (Zał. nr 20) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznej.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 611 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Gminę Miejską Kłodzko 

wkładu pieniężnego do spółki pod nazwą SIM SUDETY Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością poprzez ustanowienie nowych udziałów, druk nr 611. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/599/2023. (Zał. nr 21) 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXIII/572/2023 z dnia 

31 sierpnia 2023 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za 

wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy 

sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz innych składników wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kłodzko, druk nr 610. (Zał. 22) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznych.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 610 bez poprawek.  

Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury Pan Damian Ślak poinformował, że 

Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku nr 610 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXIII/572/2023 z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz innych składników 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Miejską Kłodzko, druk nr 610. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/600/2023. (Zał. nr 23) 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu Założeń do Planu 

Zaopatrzenia w Ciepło, Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe dla Gminy 

Miejskiej Kłodzko na lata 2023-2038”, druk nr 602. (Zał. nr 24) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła o przedstawienie opinii 

Komisji merytorycznych.  

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Polityki Gospodarczej Pan Adam 

Kowalski poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 602 bez poprawek.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu 

Przestrzennego Pan Zbigniew Nowak poinformował, że Komisja wnioskuje 

o przyjęcie projektu uchwały na druku nr 602 bez poprawek.  
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Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Pan Piotr 

Bryła poinformował, że Komisja wnioskuje o przyjęcie projektu uchwały na druku 

nr 602 bez poprawek.  

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu Założeń do Planu Zaopatrzenia w Ciepło, 

Energię Elektryczną i Paliwa Gazowe dla Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2023-2038”, 

druk nr 602. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/601/2023. (Zał. nr 25) 
 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, 

druk nr 606. (Zał. nr 26) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 606. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/602/2023. (Zał. nr 27) 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, 

druk nr 607. (Zał. nr 28) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 607. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/603/2023. (Zał. nr 29) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, 

druk nr 608. (Zał. nr 30) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia petycji, druk nr 608. 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/604/2023. (Zał. nr 31) 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta 

Kłodzka, druk nr 609. (Zał. nr 32) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska ogłosiła pięciominutową przerwę techniczną, 

celem usunięcia usterki w oprogramowaniu do głosowania. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska po przerwie technicznej wznowiła 

obrady i poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Burmistrza Miasta Kłodzka, druk nr 609. 
 

Głosowanie: za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się - 2. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/605/2023. (Zał. nr 33) 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości, 

druk nr 612. (Zał. nr 34) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości, druk nr 612. 
 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/606/2023. (Zał. nr 35) 
 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia procedury nadawania nazw 

ulicom, placom i parkom, i innym obiektom położonym na terenie miasta 

Kłodzka, druk nr 599. (Zał. nr 36) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poinformowała, że projekt uchwały był 

opiniowany we wszystkich komisjach merytorycznych Rady Miejskiej w Kłodzku.  

(Opinie pozytywne) 
 

Uwag i zapytań do projektu nie stwierdzono. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie określenia procedury nadawania nazw ulicom, placom i parkom,                

i innym obiektom położonym na terenie miasta Kłodzka, druk nr 599. 
 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/607/2023. (Zał. nr 37) 
 

24. Wybory ławników sądowych na kadencję 2024-2027: 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Przed nami procedura wyboru 

ławników sądowych na kadencje 2024-2027. Zespół ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników przedłożył radnym opinię z dnia 16.10.2023 r. w przedmiocie wyboru 

kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez nich wymogów 
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określonych w ustawie z 27.07.2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych. Opinia 

Zespołu została również zamieszczona na stronie dedykowanej radnym, celem 

zapoznania się z ustaleniami Zespołu. Zakładam, że wszystkie dokumenty są Państwu 

znane i dotarły w komplecie.  

Radni nie zgłosili uwag. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Procedura wyłonienia ławników na 

kadencję 2024-2027 zacznie się od podjęcia uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata 

na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu.  
 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które 

pozostawia się bez dalszego biegu, druk nr 594. (Zał. nr 38) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez 

dalszego biegu, druk nr 594. 
 

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/608/2023. (Zał. nr 39) 

Kandydat na ławnika miał uchybienia formalne w swoim zgłoszeniu, w związku 

z powyższym nie spełnił wymogów ustawy - Prawo o ustroju sądów powszechnych.   
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Aby dokonać wybory ławników 

musimy dokonać wyboru Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego 

głosowania.  

Przewodnicząca Rady do trzyosobowej Komisji Skrutacyjnej zaproponowała 

następujących radnych: Panią Jolantę Kobak, Pana Zdzisława Dudę, Pana Armina 

Jarosza. Zaproponowani radni wyrazili zgodę.  

Innych kandydatur nie zgłoszono.    
 

b) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej, której 

zadaniem jest przeprowadzenie wyboru ławników do sądu powszechnego 

na kadencję 2024-2027, druk nr 600. (Zał. nr 40) 

Projekt uchwały został przedłożony radnym.   

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej, której zadaniem jest 

przeprowadzenie wyboru ławników do sądu powszechnego na kadencję 2024-2027, 

druk nr 600. 

Powołuje się Komisję Skrutacyjną w składzie: Jolanta Kobak  - przewodnicząca 

komisji, Zdzisław Duda - członek komisji, Armin Jarosz - członek komisji.  

Głosowanie: za – 21, przeciw – 0, wstrzymało się - 0. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LXV/609/2023. (Zał. nr 41) 
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Po dokonaniu wyboru Komisji Skrutacyjnej, Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta 

Żytyńska ogłosiła pięciominutową przerwę w obradach, celem przygotowania przez 

Komisję Skrutacyjną kart do głosowania.   
  

Po przerwie Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska wznowiła obrady 

i poprosiła o przedstawienie regulaminu głosowania oraz rozdanie kart do głosowania. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Jolanta Kobak poinformowała, że 

Komisja przygotowała karty do głosowania na ławników. Każdy z radnych po 

wyczytaniu jego imienia i nazwiska będzie odbierał karty do głosowania, oddawał swój 

głos i wrzucał karty do przygotowanej urny wyborczej. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Pana Armina Jarosza przedstawił regulaminu 

głosowania. (Zał. nr 42) 
 

 Po przedstawieniu regulaminu głosowania, Komisja Skrutacyjna rozdała radnym 

przygotowane i opieczętowane karty do głosowania tajnego. Każdy z 21 radnych po 

wyczytaniu z imienia i nazwiska otrzymał 2 karty do głosowania i oddawał swój głos,   

a następnie wrzucał karty do przygotowanej urny wyborczej.   

      Po zakończeniu głosowania Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska 

ogłosiła piętnastominutową przerwę w obradach, celem ustalenia wyników głosowania 

oraz sporządzenia protokołów przez Komisję Skrutacyjną.  
 

   Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska poprosiła 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołów z ustaleń wyników 

tajnego głosowania na ławników sądowych. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Jolanta Kobak odczytała treść dwóch 

protokołów z ustaleń wyników tajnego głosowania na ławników sądowych: 

 

Protokół 

z ustalenia wyników tajnego głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027 sporządzony na sesji Rady Miejskiej 

w Kłodzku w dniu 26.10.2023 r.  

 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

1)   Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jolanta Kobak 

2)   członek Komisji Skrutacyjnej – Zdzisław Duda 

3)   członek Komisji Skrutacyjnej – Armin Jarosz 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba radnych Rady Miejskiej w Kłodzku obecnych na sesji uprawnionych do 

głosowania: 21. 

 

2. Na ławników  do Sądu Rejonowego w Kłodzku do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich 

zgłoszono kandydatury: 
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1. Jolanta Stanisława Baran 

2. Michał Tomasz Gołdas 

3. Dorota Kowalska 

4. Tadeusz Tyszkowski 

5. Renata Bronisława Wcisło 

3.  Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 21 

4.  Liczba kart wyjętych z urny: 21 

5.  Liczba kart nieważnych: 0 

6.  Liczba głosów oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów: 
 

1.  Jolanta Stanisława Baran    oddano głosów za: 15 
                                                  przeciw wyborowi na ławnika: 0 
                                                  bez dokonania wyboru: 6 
 
1. Michał Tomasz Gołdas   oddano głosów za: 9 

                                                       przeciw wyborowi na ławnika: 8 
                                                  bez dokonania wyboru: 4 
 
3. Dorota Kowalska              oddano głosów za: 16 
                                                  przeciw wyborowi na ławnika: 0 
                                                  bez dokonania wyboru: 5 

 
4. Tadeusz Tyszkowski           oddano głosów za: 11 

                                                       przeciw wyborowi na ławnika: 4 
                                                  bez dokonania wyboru: 6 
 
5.  Renata Bronisława Wcisło   oddano głosów za: 15 
                                                  przeciw wyborowi na ławnika: 6 
                                                  bez dokonania wyboru: 0 
 

Wobec powyższego  Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydaci: 
1. Jolanta Stanisława Baran 

2. Michał Tomasz Gołdas 

3. Dorota Kowalska 

4. Tadeusz Tyszkowski 

5. Renata Bronisława Wcisło 

uzyskali więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i zostali wybrani na ławników 

do Sądu Rejonowego w Kłodzku do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

1)   Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jolanta Kobak 

2)   członek Komisji Skrutacyjnej – Zdzisław Duda 

3)   członek Komisji Skrutacyjnej – Armin Jarosz 
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Protokół 

z ustalenia wyników tajnego głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2024-2027 sporządzony na sesji Rady Miejskiej 

w Kłodzku w dniu 26.10.2023 r.  

 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

1)   Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jolanta Kobak 

2)   członek Komisji Skrutacyjnej – Zdzisław Duda 

3)   członek Komisji Skrutacyjnej – Armin Jarosz 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba radnych Rady Miejskiej w Kłodzku obecnych na sesji uprawnionych do 

głosowania: 21. 

2. Na ławników  do Sądu Rejonowego w Kłodzku do Wydziały Pracy zgłoszono 

kandydatury:  

 

1. Borowiec Alicja Maria    
2. Kowalska Maria Agnieszka 

3.  Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 21 

4.  Liczba kart wyjętych z urny: 21 

5.  Liczba kart nieważnych: 0 

6.  Liczba głosów oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów: 
 

1.  Borowiec Alicja Maria           oddano głosów za: 3 
                                                  przeciw wyborowi na ławnika: 17 
                                                  bez dokonania wyboru: 1 
 
2. Kowalska Maria Agnieszka   oddano głosów za: 6 

                                                         przeciw wyborowi na ławnika: 12 
                                                   bez dokonania wyboru: 3 
 

 

Wobec powyższego  Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydatki: 

 
1. Borowiec Alicja Maria    
2. Kowalska Maria Agnieszka 

nie uzyskały więcej głosów za wyborem niż przeciw i nie zostały wybrane na ławnika                      

do Sądu Rejonowego w Kłodzku do Wydziału Pracy. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

1)   Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Jolanta Kobak 

2)   członek Komisji Skrutacyjnej – Zdzisław Duda 

3)   członek Komisji Skrutacyjnej – Armin Jarosz 
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Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska podziękowała Komisji Skrutacyjnej 

za sprawne przeprowadzenie wyborów na ławników i przedstawienie wyników 

głosowania.  
 

c) Uchwała w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027, 

druk nr 601. (Zał. nr 43) 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Mamy przed sobą uchwałę, która jest 

konsekwencją wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027. W tym momencie 

tylko i wyłącznie odczytam Państwu jej treść, ponieważ Państwo dokonaliście przed 

chwilą wyboru ławników i nie będziemy dwukrotnie dokonywać czegoś co już jest 

dokonane. Odczytam jak brzmi uchwała podjęta w wyniku głosowania: 

 

Uchwała nr LXV/610/2023 

Rady Miejskiej w Kłodzku 
                                             z dnia 26 października 2023 r. 
 

w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2024-2027 
 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 40 ze.zm.), art.160 § 1 ustawy z dnia  
27 lipca 2001 r. Prawo  o ustroju sądów powszechnych (tekst jednolity Dz. U. z 2023 
r. poz. 217) Rada Miejska w Kłodzku uchwala, co następuje: 
 
§ 1. W wyniku przeprowadzenia głosowania tajnego stwierdza się wybór ławników do 
Sądu Rejonowego w Kłodzku do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich: 

 

     1)  Jolanta Stanisława Baran 

     2)  Michał Tomasz Gołdas 

     3)  Dorota Kowalska 

     4)  Tadeusz Tyszkowski 

     5) Renata Bronisława Wcisło 

 
§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kłodzku do przekazania 
listy  wybranych ławników wraz z dotyczącymi ich danymi, prezesom właściwych 
sądów w nieprzekraczalnym terminie do końca października 2023 roku. 
 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Na tym zakończyliśmy procedurę 
wyboru ławników. Dziękuję Komisji Skrutacyjnej za sprawne przeprowadzenie 
procedury wyborczej, radnym za udział w głosowaniu. 
   

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie stwierdzono. 
 

26. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Nie stwierdzono. 
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27. Sprawy różne. 

Głos zabrała radna Pani Teresa Ludwin: Chciałabym wszystkich radnych i inne osoby 

zaprosić na koncert – Rodzinny Sygnał Miłosierdzia z okazji XXIII Dnia Papieskiego, 

który odbędzie się 29 października, o godzinie 19:00 w Centrum Kultury przy parafii 

pw. Podwyższenia Krzyża Świętego. Za znaczącą pomoc w zorganizowaniu koncertu 

bardzo dziękuję Panu Burmistrzowi, Pani Skarbnik i oczywiście wszystkim innym 

osobom, które przyczyniły się do tego, że ten koncert będzie mógł się odbyć. Dziękuję 

w imieniu organizatorów - Stowarzyszenia Sygnał Miłosierdzia z Nowej Rudy. 

10 grudnia organizujemy, po przerwie pandemicznej, słynnego Mikołaja 

Integracyjnego, na hali sportowej, na stadionie. Dzieci, młodzież z Domu Pomocy 

i szkół oczekiwali tego z utęsknieniem i dlatego zdecydowaliśmy się na 

zorganizowanie tej imprezy. Bardzo dziękuję dyrektorowi Bogdanowi Bachmatiukowi 

za ogromną pomoc i życzliwość. Wszystko odbywało się bez problemów, a do 

problemów to jestem już prawie przyzwyczajona, więc jestem zdumiona, że wszystko 

idzie tutaj gładko. Będę prosiła Państwa radnych i inne osoby, które będą miały wolę 

pomóc w tej imprezie. Wszystko robimy społecznie, nikt nie bierze pieniędzy za dowóz, 

za pracę, ale wiadomo, że trzeba dla kilkuset dzieci zorganizować paczki, co 

w dzisiejszych czasach nie jest łatwe. Kolejna sprawa, to tak z przekazów medialnych, 

dużo czytam, przeglądam i z różnych doniesień słyszę, że niektóre z osób próbują 

sobie uzurpować jakieś takie prawo, że to właśnie oni pomogli w tym, że jest robiona 

ulica Hołdu Pruskiego czy ulica Wolności, że są takimi ojcami sukcesu - praktycznie 

w teorii, bo prawdę mówiąc, tu są też osoby, które od lat są radnymi, ja z przerwą na 

Radę Powiatu, ale myślę, że też mój kolega Armin potwierdzi, kto występował, kto 

pisał, kto prosił o te inwestycje. I tu nie chodzi o to, żeby się chwalić, a zwłaszcza 

jeszcze przed wyborami. Coś się zrobiło, coś konkretnie od początku kadencji - to 

pięknie i czy to jest sukces? Sukces dla mieszkańców tych ulic. Wierzę, że w następnej 

kadencji, czy będziemy czy nie będziemy radnymi, zrobi się następne ulice. Na pewno 

zawsze mieszkańcy będą wdzięczni instytucji która dała pieniądze, ale również miasto 

Kłodzko sporo musiało dofinansować i tutaj dziękuję Panu Burmistrzowi i Pani 

Skarbnik, którzy głowili się nad tym jak to zrobić, bo przecież nie mieliśmy 100% 

środków na te ulice tylko część. Myślę, że to nie chodzi o chwalenie się tylko 

uzmysłowienie sobie, że jeszcze inne osoby w tej kwestii działały, a może nawet 

bardziej działały. Chciałabym też poruszyć kwestię pracowników Urzędu Miasta, którzy 

obchodzą różne rocznice m.in. lata pracy, kiedyś też kogoś nagradzaliśmy 

i dziękowaliśmy. Sporo osób tutaj znamy, ale jedna z osób wpisuje się w klimat i życie 

miasta Kłodzka, to jest Pani Jola Panfil. Mało kto nie zna Pani Joli, 35 lat pracy 

w Urzędzie i myślę, że warto podziękować nie tylko w imieniu radnych, ale w imieniu 

mieszkańców. Zawsze gotowa do pomocy, zawsze chętna, uśmiechnięta i bardzo 

serdecznie dziękuję, że ktoś taki w Urzędzie Miasta tyle lat przepracował bez jakichś 

większych problemów i stwarzania utrudnień dla mieszkańców. Bardzo dziękuję. 
 

Głos zabrał radny Pan Damian Ślak: Zapraszam mieszkańców i wszystkich radnych 

w sobotę o godzinie 18:00 do Centrum Aktywności Lokalnej na seminarium związane 

z Fortem Owcza Góra i kłodzkimi podziemiami. Pan Kornel Drążkiewicz pokaże jak 
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wyglądają kłodzkie podziemia. Ostatnio były robione badania i tego jeszcze nikt nie 

widział. A później gotuje Waldek Załuski.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Chciałam pogratulować bardzo 

mocno w imieniu nas wszystkich, ponieważ Pan Damian Ślak został członkiem 

Dolnośląskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. Zasilił to grono i jest jednym                    

z dwudziestu członków, ale jedynym członkiem reprezentującym Powiat Kłodzki.                   

To jest bardzo ważna funkcja, prestiżowa. Mocno liczymy na to, że my też bardzo 

zyskamy. I żeby dopilnował tego wszystkiego czego należy dopilnować, ponieważ jest 

znanym aktywistą, więc totalnie nie boimy się o to, że tak właśnie będzie. Życzymy 

samych sukcesów i niech spływają one też na nasze miasto. Jeszcze raz serdecznie 

gratulujemy tej zaszczytnej funkcji Panu Damianowi Ślakowi. Wielkie brawa.  
 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Pan Zdzisław Duda: Wysoka Rado, Panie 

Burmistrzu, dołączę do słów Pani radnej Ludwin i wielkie podziękowania dla Pani Joli 

Panfil. I tutaj może się powtórzę, ale muszę to powiedzieć, bo dzisiaj idąc na sesję 

zaczepiła mnie starsza Pani i bardzo prosi Pana Burmistrza o postawienie 

dodatkowych ławek na cmentarzu. Teraz będzie okres gdzie te starsze Panie będą 

więcej chodziły na cmentarz, dlatego może jeszcze chociaż jedną ławkę postawić na 

odcinku od kaplicy do nowej części cmentarza, aby można było odpocząć.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Ale starsi Panowie także siadają, nie 

wiem dlaczego tylko starsze Panie, Pan radny ma na myśli.  
 

Głos zabrał radny Pan Armin Jarosz: Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Pani 

Przewodnicząca. Jak wszyscy dziękują, to ja też podziękuję za coś na co czekaliśmy 

z naszą koleżanką wiele lat. Nie ukrywam, że wspólnie z Terenią jesteśmy bardzo 

szczęśliwi, bo stało się to o czym żeśmy tak naprawdę marzyli. Zaczęły się namacalnie 

remonty ul. Łąkowej, ul. Wolności, ul. Hołdu Pruskiego. Szanowni Państwo radni, to 

jest też Pastwa zasługa, głosując nad budżetem. Panowie Burmistrzowie, bardzo 

dziękujemy, bo my naprawdę czekaliśmy na tę chwilę wiele, wiele lat. Pani Teresa jest 

chyba czwartą czy piątą kadencję, ja jestem trzecią. Chodziliśmy, pisaliśmy, 

składaliśmy wnioski do budżetu. Nie udawało się i nagle udało się. Za to naprawdę 

bardzo dziękujemy. Myślę, że mieszkańcy będą szczęśliwi, bo ta część miasta w końcu 

się zamknie fajnymi drogami. Jeszcze jednej osobie chciałem podziękować, jednemu 

z radnych, który podjął się roli takiego informatora i informuje mieszkańców o tych 

inwestycjach, bo może ktoś nie zauważył, że tam się coś dzieje? To też jest dosyć 

ważne. A my z Tereską jesteśmy bardzo wdzięczni i szczęśliwi. Dziękuję bardzo. 
 

Głos zabrał radny Pan Stanisław Bartczak: Bardzo się cieszę, że wszyscy radni i ja 

również dołączam się do tego, że rzeczywiście są pieniądze na to, że miasto się 

rozwija, że można przeprowadzać remonty chodników i ulic. I fajnie, że występują takie 

piękne, ciepłe słowa i podziękowania, ale żeby być obiektywnym i bezstronnym,  

uważam, że warto tu podziękować temu Rządowi, który znalazł środki na 

dofinansowanie dróg, na dofinansowanie tych inwestycji. Jak już dziękujemy, to 

dziękujemy wszystkim. Bez tych pieniędzy rządowych, które Rząd znalazł, żadne 
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wnioski by Państwu nie pomogły. Bardzo proszę, żeby też to uwzględnić, żebyśmy to 

tak skompletowali i to będzie pięknie wyglądać, tak obiektywnie. Dziękuję. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Też tak uważam Szanowni Państwo, 

że trzeba podziękować temu Rządowi, szczególnie, że będzie on już niedługo.  
 

Głos zabrał radny Pan Damian Ślak: Chciałem podziękować w takim razie temu 

Rządowi, że nie dostaliśmy pieniędzy na Ratusz, nie dostaliśmy na przedszkole i na 

więcej inwestycji, które były pisane we wnioskach. Dostajemy tylko takie odpady, po 

500 tys. zł, po 200 tys. zł, po 2 mln zł, a 15 mln zł nikt nam nie dał, a Polanica dostała.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Myślę, że tyle podziękowań dla tego 

Rządu wydaje się wystarczy Panie radny, ponieważ one są mocne soczyste.   
 

Radny Pan Stanisław Bartczak: Trzeba pisać wnioski prawidłowo.      
 

Radna Pani Jolanta Kobak: Mam wniosek formalny – skończmy tą dyskusję. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska: Tak. Właśnie to uczyniłam. Dziękuję 

bardzo.   

      

Więcej głosów nie stwierdzono.  

                 

28. Zakończenie sesji. 

Po zamknięciu dyskusji oraz wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Pani Elżbieta Żytyńska zamknęła obrady mówiąc: „Zamykam 

obrady LXV sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 13:40 

Protokół sporządziła: Aneta Będkowska       

          Przewodnicząca  

              Rady Miejskiej w Kłodzko 

 

                                                                                             Elżbieta  Żytyńska 

 

 

 

 


